
Udvalget for Udlændinge- og Integrationspolitik

Til: Justitsministeren

Dato: 17. august 2012

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

UUI alm. del

Spørgsmål 481
Vil ministeren kommentere kronikken i Politiken den 9. august 2012 med over-
skriften ”Tak til Udlændingestyrelsen”, herunder kommentere den lange ven-
tetid der omtales ved Udlændingestyrelsen i København og redegøre for, om
dette er normalt, samt om det er korrekt, at en familiesammenføringsansøger
ikke kan komme i kontakt med sin sagsbehandlinger på andet vis end ved
fremmøde som beskrevet. http://politiken.dk/debat/kroniker/ECE1714597/tak-
til-udlaendingestyrelsen/

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karsten Lauritzen (V).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på karsten.lauritzen@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Trine Bramsen
formand
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